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Organ Förbundsstyrelsen för Sjuhärads Samordningsförbund 

Tid Onsdag 31 maj, konferens kl 09.00-14.00, beslutsmöte 14.00-16.00   

Plats Sinnenas Hus, Yxhammarsgatan 30 i Borås  

 

Beslutande 
Ann-Charlotte Angren, Arbetsförmedlingen (till 13.30) 

Lars-Erik Olsson (S), Bollebygds kommun  

Leif Dahl (S), Västra Götalandsregionen  

Sofia Sandänger, Försäkringskassan  

 

Ersättare 
Annette Carlson (M), Västra Götalandsregionen  

Eva-Karin Haglund (S), Tranemo kommun  

Helen Eriksson (S), Marks kommun     

Ireen Wolter (L), Ulricehamns kommun  

Kjell Persson (M), Svenljunga kommun (till 14.00) 

Marie Samuelsson (S), Borås Stad  

 

Övriga 
Anna Fagefors, Förbundschef 

Pernilla Andersson, Biträdande förbundschef 

Malin Lundgren, enhetschef Ulricehamns kommun, (09.30-10.30) 

Yvonne Augustsson, samordnare Ulricehamns kommun, (09.30-10.30) 

 

Omfattning  
§§ 27-37 

 

 

 

 

------------------------------------------------------ 

Sekreterare Anna Fagefors 

 

 

 

 

------------------------------------------------------ 

Ordförande Sofia Sandänger 

 

 

 

 

------------------------------------------------------ 

Justerare Lars-Erik Olsson 

 

 

 



Sjuhärads Samordningsförbund   Protokoll styrelsemöte 2023-05-31 

Org.nr 222000-2105  Sidan 2 av 3 

  

 

09.00 Inledande information, samtal med Aktiv kraft representerat av Ulricehamns kommun. 

 Genomgångar av styrdokument och samtal om förbundets uppdrag samt medlemmarnas 

förväntningar på förbundsdriften kopplat till utformning av förbundsordning.  

 

14.00 Protokollfört beslutsmöte startar.  

 

 

§§ Ärenden             Beslut 

 
27 Mötet öppnas, godkännande av dagordning 

  

Dagordningen godkänns. 

 

28 Val av justerare  

  

Lars-Erik Olsson justerar 

29 Föregående protokoll, den 15/3 2023 

Föregående protokoll är anslaget: www.sjusam.se   

Protokollet godkänns och 

läggs till handlingarna. 

 

30 Ekonomi, tertialrapport T1 

Avstämning av nuläge och budget. Leaderprojektet 

har avslutats med måluppfyllelse på antal personer i 

arbete och andra mätpunkter. Kostnader redovisade i 

projektet ersätts därmed utan avdrag. Förbundet har 

tidigare år kunnat bekosta mer kompetensutveckling 

till medlemmarna inom ram för beslutad budget. 

 

Styrelsen fastställer rapport 

för att informera medlemmar 

om tertial ett 2023. 

 

Kompetensutveckling är 

fortsatt positivt att bekosta 

inom befintlig budgetram. 

31 Förbundsordning 
Styrelsen har under delar av temadag ingående 

diskuterat förutsättningar och förslag till ny 

förbundsordning för att svara upp till syftet med lagen 

om finansiell samordning och medskick från 

medlemmarna vid tidigare samråd. 

 

 

Styrelsen fastställer förslag 

till förbundsordning och 

öppnar upp för yttranden  

inför begäran om beslut från 

förbundets medlemmar. 

32 Verksamhetsuppföljning    

A, Aktiv kraft med Pulsstöd 

B, Gröna vägen framåt 

C, Studiesteget 

Verksamheterna drivs enligt plan med i vissa fall 

lägre antal personer i inflöden till Aktiv kraft, 

samtidigt som högre stödnivå också påverkar antal. 

Hade varit önskvärt att kunna jobba med statistik 

som uppföljning kring effekter av förbundsinsatser.  

 

 

Styrelsen tar del av 

informationen. 

33 Projekt  

Två projekt har slutförts och en ESF-utlysning är 

öppen inom POA1, Öka möjligheten till ett 

inkluderande och hållbart arbetsliv för alla. 

Styrelsen tar del av önskemål om insatser genom 

projekt och diskuterar erfarenheter och möjligheter.  

 

 

Styrelsen ger i uppdrag till 

kansliet att inför kommande 

styrelsemöte konkretisera ett 

förslag till ansökan baserat på 

önskemål hos medlemmarna. 

https://www.sjusam.se/wp-content/uploads/2023/04/Protokoll-20230315-styrelse.pdf
https://www.esf.se/utlysningar/utlysning/?dnr=23-025
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34 Avtal för implementering efter projekt 

Vård-och omsorgscollege har efterfrågat avtal där 

det framgår att de förvaltar konceptet Värdskapet 

som utvecklats inom Män i hälsa. Metodens båda 

delar behöver kunna särskiljas och nyttjas separat. 

 

 

Ordförande ges i uppdrag att 

teckna avtal. 

 

35 Aktuellt från förbundschef 

Män i hälsa är slutgodkänt av jordbruksverket. 
Den sedan tidigare inskickade ESF-ansökan 
JobMAP har genomgått granskning hos ESF och 
förtydliganden är inskickade. Nu förbereder 
arbetsmarknadsenheterna igångsättning och 
hoppas att projektet beviljas medel.   
Möte med dataskyddsombud genomfört utan 
synpunkter på annat än småjusteringar. 
Fastigheten för kansliet får nu ett renoverat tak. 
Förbundschef och biträdande ser fram emot att 
delta tillsammans med tre ledamöter den 9/6 vid 
regionens dialogmöte för samordningsförbund. 
 

 

Styrelsen tackar för 

informationen 

36 Aktuellt från parterna 

Kommunernas och regionens ledamöter saknar Män 

i hälsa på kommunalförbundets agenda för politiken.  

Politiker vid medlemsrådet förde fram önskemål om 

fortsatt drift av Män i hälsa och förbundet har 

erbjudit stöd till implementering hos parterna 

(finansiering av koordinator och lite kringkostnader). 

Varbergs kommun avser att bekosta och tillämpa.  

Önskemål finns om att frågan lyfts till politiken 

genom Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund. 

En skrivelse eller ett avtalsförslag att ta ställning till 

kanske underlättar?   

 

 

Uppdrag till förbundschef  

(för Samordningsförbundet) 

att efterfråga en dialog med 

förbundsdirektören vid 

Boråsregionen Sjuhärads 

kommunalförbund om vad 

kommunalförbundet behöver 

för att Män i hälsa ska kunna 

diskuteras i beredning eller 

direktion. 

  

37 Övriga frågor, mötet avslutas 

Inga övriga frågor. Alla tillönskas en fin sommar. 

  

 

Mötet avslutas.  

 
 


